

# Bulletin

## Lighting Controls Testing Sun Life Financial Centre

The next phase of the 99 Bank lighting controls upgrade project is scheduled for Thursday, November 1st, 2018.

This work will require our service provider, Modern Niagara, to test the new lighting controls. As a result, there will be a period of approximately 15 to 30 minutes where you will experience the lights going off and on repeatedly.

Emergency lighting will remain lit at all times.

Work will take place between the hours of 6 pm and 11 pm. When access is required to a tenant space, the technicians will be accompanied by a security guard at all times. All personnel will be wearing appropriate identification.

Should you require additional information or clarification, do not hesitate to contact the Management Office at 613.236.6452.

Sean O'Sullivan  
Vice President & General Manager, Ottawa

October 25, 2018

# Bulletin

## Vérification des contrôles de l'éclairage Centre Financière Sun Life

La prochaine phase du projet d'amélioration des contrôles de l'éclairage du 99, rue Bank est prévue pour jeudi le 1 novembre 2018.

Pour ce faire, notre fournisseur de services, Modern Niagara, devra vérifier les commutateurs d'éclairage situés dans les corridors. Ainsi, pendant une période d'environ 15 à 30 minutes, vous verrez l'éclairage s'allumer et s'éteindre à plusieurs reprises.

Cette vérification n'affectera pas les lumières d'urgence.

Le travail se déroulera entre 18 heures et 23 heures. Si l'accès aux bureaux d'un locataire s'avérait nécessaire, les travailleurs seront accompagnés en tout temps d'un garde de sécurité. Tout le personnel portera une pièce d'identification adéquate.

Pour toute information supplémentaire, n'hésitez pas à communiquer avec le bureau de gestion au 613.236.6452.

Sean O'Sullivan  
Vice-président et directeur général, Ottawa

Le 25 octobre 2018